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22.. kkéépp.. Üzemlátogatás a Holcim lábatlani üzemében11.. kkéépp.. Koszorúzás március 15-én

Már hagyományosnak mondható, pörgõ
ritmusú évet zártunk 2009-ben Moson-
magyaróváron. Szerveztünk saját rendez-
vényeket, és ha tehettük, mentünk a társ-
szervezetekhez is. Erõsítettük kapcsolata-
inkat a környezõ kohászati jellegû cégek-
kel, és jelentõs létszámgyarapodást köny-
velhetünk el.

Vezetõségi üléseinket rendszeresen
Enesén, az L-Duplex Pivó Öntödében tar-
tottuk Pivarcsi László elnök vezetésével.
Az év elsõ felében legfontosabb felada-
tunk a szokásos szigetközi rendezvényünk
megszervezése volt, mely létszámából és
programjából adódóan nem kis feladatot
ró a helyi szervezõkre. Mindezek mellett
sem feledkeztünk meg március 15-én a
városi koszorúzásról, amelyen szerveze-
tünkbõl is egyre többen vesznek részt, kü-
lön kiemelendõ, hogy minden alkalommal
egyenruhában (1. kép).

Június 19-én és 20-án zajlott le a XVI.
Tudományos Szakmai Nap rendezvénye
Dunaszigeten. A program keretében
üzemlátogatáson voltunk a MOFÉM Rt.-
nél, majd érdekes elõadásokat hallgathat-
tunk a geológia témakörétõl a kohászatig
több szakterületrõl. Köszönet illeti az elõ-
adókat az érdekes témákért, a szakmai
nap sikeréért. Este természetesen a szo-
kásos szakestéllyel, balekavatással zárult

az elsõ nap. A második napon az esõs idõ
ellenére is sokan vettek részt a hajókirán-
duláson a Mosoni-Dunán.

Igyekeztünk fenntartani rendezvénye-
ink között az üzemlátogatásokat, ezzel is
erõsítve a szakmai kapcsolatokat. Ennek
keretében jártunk júliusban a Mikropulver
Kft.-nél, megtekintve a bányaterületet,
majd a homokosztályozó üzemrészt. Kö-
szönjük Kiss Ernõ ügyvezetõnek a szíves
vendéglátást és az érdekes szakmai prog-
ramot.

Szintén érdekes rendezvény volt októ-
ber 10-én, amikor a HOLCIM Lábatlani
üzemét tekinthettük meg Zubács Róbert
kohómérnök kolléga vezetésével (2. kép).
Elõadást hallhattunk a cementgyártásról,
a gyár terveirõl. Chris Nilsen ügyvezetõtõl
úgy búcsúztunk, hogy a gyár minden na-
gyobb fejlesztésekor újra eljövünk. Ezen
rendezvények után ismételten megerõsö-
dött az elhatározásunk, hogy nem fogjuk
elhagyni ezeket a szakmai utakat, sõt le-
hetõséget teremtünk esetleg más szerve-
zet tagjainak is a részvételre. Nem csak a
szakmai része fontos ezen utaknak, ha-
nem az emberi is azáltal, hogy olyan cé-
gekkel kerülünk kapcsolatba, ahol szak-
matársaink dolgoznak és olyan személyes
ismeretségek kötõdhetnek, melyek a gaz-
dasági életben kamatozhatnak.

Az év során a szigorú szakmaiságon kí-
vül természetesen igyekeztünk eljutni a
társszervezetek vidámabb rendezvényei-
re, szakestélyeire is. Így voltunk Székesfe-
hérváron, Tatabányán és Móron, ahol igaz
szakmai és emberi szeretettel vártak min-
ket, remek estét tölthettünk együtt ven-
déglátóinkkal.

Külön kiemelném a taglétszám alaku-
lását szervezetünkben. A valamikori mo-
sonmagyaróvári kereteket kinõve egyre
több tagunk van Gyõrbõl a Nemak Gyõr
Kft.-tõl, de már az AUDI Hungaria Motor
Kft.-tõl is, Enesérõl, Pápáról és Lábatlan-
ról. Talán az ipari fellendülés hozza mind-
ezt, de örömmel tapasztaljuk, hogy fiatal
mérnökkollégák kerülnek ezen cégekhez,
és nem kell sok rábeszélés, hogy mielõbb
egyesületünk tagjaivá váljanak.

Továbbra is külön figyelmet fogunk for-
dítani arra, hogy erõsítsük a kapcsolatot a
szakmáinkhoz tartozó cégekkel, megis-
merjük az ott dolgozó kollégákat, hogy
mielõbb szervezetünk tagjaivá váljanak.
Ez a folyamat indokolja, hogy 2010-ben
névváltoztatást hajtsunk végre, és az új
vezetõség feladatává tegyük egy nagyobb
területi egység alapú szervezeti felállás
megszervezését.
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